
BR.0012.2.2017 

Protokół 

z posiedzenia połączonych  Komisji  Rady Miejskiej w Niemczy: Infrastruktury Społecznej  

i Spraw Obywatelskich oraz Infrastruktury Technicznej i Rozwoju Gospodarczego, 

które odbyło się 20 lutego 2017 roku.  

 

Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 14.00.  

 

 Komisji przewodniczył Pan Andrzej Osipowicz - Przewodniczący Komisji   

Infrastruktury Technicznej i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Radni nieobecni: 

Łukasz Wolniak - nieobecność usprawiedliwiona  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Monika Szymańska-Śledź Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Z Urzędu MiG: 

Grzegorz Kosowski  Burmistrz 

Kazimierz Figzał         Z-ca Burmistrza 

Marta Żłobicka-Wnuk Skarbnik Gminy 

Kazimiera Lenkiewicz radca prawny urzędu 

Marzena Krzyśko  insp. ds. oświatowych 

Jerzy Jasięga   pracownik referatu RNG 

 

Jednostki organizacyjne: 

Beata Roszko   Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Niemczy 

 

Sołtysi: 

Paulina Dziedzic 

Kazimierz Dziadkowiec 

 
 
 
 



Porządek posiedzenia: 
 

1. Wizytacja Przedszkola Publicznego w Niemczy, boiska przy Zespole Szkół 

w Niemczy, budynku wielofunkcyjnego przy ul. Ogrodowej 1 w Niemczy oraz 

przegląd wozów bojowych Ochotniczej Straży Pożarnej w Niemczy. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

 

Ad 1. Radni przeprowadzili wizytację Przedszkola Publicznego w Niemczy, boiska przy 

Zespole Szkół w Niemczy i budynku wielofunkcyjnego przy ul. Ogrodowej 1 w Niemczy, 

w celu oceny stanu technicznego obiektów. Przeprowadzili również przegląd wozów 

bojowych Ochotniczej Straży Pożarnej w Niemczy, w związku z planami zakupu nowego 

wozu. 

 

Ad 2. O godz. 15.25 Radni przybyli na salę posiedzeń. Przewodniczący powitał wszystkich 

przybyłych i przystąpił do opiniowania projektów uchwał w sprawie: 

1) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Niemcza w 2017 roku; 

Założenia programu omówił pan Jerzy Jasięga. Radni nie mieli pytań.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu głosowało 13 radnych obecnych na 

posiedzeniu komisji. 

 

2) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego; 

Pani Marzena Krzyśko omówiła procedurę dostosowania sieci szkół w gminie do 

nowego ustroju oraz przygotowania szkoły w Niemczy do reformy oświaty. Przy okazji, 

omówiła także projekty partnerskie, do których przystąpiła gmina, w ramach podniesienia 

jakości edukacji. Pani Inspektor przekazała również informacje o środkach finansowych, 

jakimi naszą szkołą wsparła fundacja Amicis z Wronek, OHZ Gilów oraz Leoni Kabel Polska. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu głosowało 13 radnych obecnych na 

posiedzeniu komisji. 

 

3) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 



opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania; 

Pani Beata Roszko, Kierownik OPS, omówiła tryb świadczenia usług opiekuńczych 

w gminie oraz zasady ich finansowania. Radni nie mieli uwag. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu głosowało 13 radnych obecnych na 

posiedzeniu komisji. 

 
4) dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2017 rok, 

Skarbnik Gminy omówiła na wstępie dodatkowe zmiany w projekcie uchwały, 

polegające na przeniesieniu wydatków dotyczących projektu „Nowoczesna szkoła”, 

uwzględnione także w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Niemcza. Następnie omówiła pozostałe zmiany 

budżetu. Na pytanie Radnej Edyty Mielnik, pani Skarbnik omówiła wydatki w rozdziale 

75075. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu głosowało 13 radnych obecnych na 

posiedzeniu komisji. 

 
5) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Niemcza na lata 2017-2036. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że WPF należy dostosować do zmian w projekcie „Rozwój 

e-usług” oraz „Nowoczesna szkoła”. Radni nie mieli uwag.     

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu głosowało 13 radnych obecnych na 

posiedzeniu komisji. 

 

Ad 3. Przewodniczący poinformował, że wraz z materiałami na posiedzenie, Radni otrzymali 

druki oświadczeń majątkowych, które należy wypełnić i złożyć do końca kwietnia. 

 Radny Tomasz Nowak odniósł się do odpowiedzi Burmistrza na jego pytanie 

w sprawie cięć pielęgnacyjnych drzewostanu przed Przedszkolem Publicznym w Niemczy 

(załącznik do protokołu). Uważa, że cięć dokonano niezgodnie ze sztuką ogrodniczą               

i w  trybie pilnym powinny zostać założone odpowiednie zabezpieczenia na drzewach. Radca 

prawny wyjaśniła procedurę postępowania administracyjnego starosty dotyczące 

nieprawidłowości przy wykonywaniu zabiegów pielęgnacyjnych drzew. Radny Nowak 

zaapelował o unikanie takich błędów w przyszłości. Burmistrz przyjął uwagi do wiadomości.  



Komisje zakończyły posiedzenie o godz. 16.00 

 
Nagranie z posiedzenia znajduje się pod adresem:  

https://www.youtube.com/watch?v=o5k1_in4X0Y 
 
 
       Przewodniczący Komisji Infrastruktury  
         Technicznej i Rozwoju Gospodarczego 
          
              /-/ Andrzej Osipowicz 
 
 
Protokołowała: 
Monika Kunysz 
 
 
 
 
 
 


